
ImPressie Raad d.d. 14 november 2017
En ja hoor: was Jorrit Bakkum van Kleurrijk een keer afwezig en prompt is de vergadering 
vóór 10.00 uur afgelopen. Dit geeft te denken....
De agenda voor de raad was echter ook kort.

Aanvullende vragen
Bij de vaststelling van de agenda werd door GroenLinks kort gereageerd op de beantwoording door 
het college van de vragen over de Rode Leeuw en bodemverontreiniging door kunstgras met 
rubbergranulaat op de voetbalvelden.
Met betrekking tot het 1e onderwerp betreurden GroenLinks en de CU het, dat het stellen van 
vragen over de vergunning voor de Rode Leeuw leidden tot een haat- en lastercampagne op 
Facebook. 
Voor de duidelijkheid: zij gingen in op de juridische  betekenis van "hinder"en spraken hun 
verbazing uit over het feit dat een vergunning ruimtelijke ordening wordt getoetst aan horecabeleid 
en niet aan het bestemmingsplan.
 De vragen van GroenLinks en CU zijn beantwoord. Zij spreken hun vertrouwen uit in een 
eventuele  in de rechtelijke uitspraak over de vergunning.  
Burgemeester Hoekema heeft de negatieve berichtgeving over dit onderwerp op de social media 
gevolgd en spreekt uit dat dit niet thuis hoort in Langedijk. 

Naar aanleiding van de  beantwoording van de vragen over de bodemverontreiniging van 
kunstgrasvelden gaat GroenLinks aanvullende vragen stellen.

Rel?
De VVD had een onderzoekje gedaan naar de uitvoering van de Algemene Plaatselijke Verordening.
Met name het niet tijdig aanvragen en te laat verstrekken van vergunningen is hen een doorn in het 
oog.
Hoogste tijd dit op te pakken. "Stel je voor dat er een rel uitbreekt over het niet doorgaan van de 
kermis", aldus VVD-er Hoejenbos 
Bij de andere partijen echter verbazing over deze gang van zaken.  In het presidium van september 
j.l. was nl. al afgesproken dat hier aandacht aan zal worden besteed.
Tekortschietende capaciteit is een van de oorzaken, aldus de burgemeester, maar er wordt alles aan 
gedaan om tijdig te behandelen en rechtsbescherming van de burger moet gegarandeerd zijn. 
Dus zoals al toegezegd: het wordt opgepakt.

Strategische Kadernotitie Sociaal Domein
Discussie bij dit onderwerp over het amendement van PvdA en CU. Deze wilden als 6e 
uitgangspunt inbrengen: "Daar waar burgers het niet op eigen kracht redden zorgt de gemeente voor
passende hulp en ondersteuning."
Overbodig, vond wethouder Rep, de overheid heeft al een zorgplicht en dit past niet in de 
uitgangspunten van de Transformatie (in kader van de decentralisaties, red.). GroenLinks 
ondersteunde het amendement, met name ook doordat dit overeenkwam met de relevante inbreng 
van de Cliëntenraad. 

Maar het was geen halszaak, vond wethouder Rep. Na een schorsing door de VVD en PvdA/CU 
werd met een kleine tekstuele aanpassing het amendement èn de kadernotitie aangenomen met 18 
stemmen voor en 3 tegen.  Deze laatste 3 stemmen waren van HvL/D66 die in de strategische 
kadernotitie een "visie" misten.

Havenplein



De VVD had haar oren open gehouden bij de kapper, aldus de heer Wagenaar. En hij had 
bezorgdheid waargenomen bij de burger over veiligheid en vandalisme over het leegstaande 
garagepand aan het Havenplein in Broek op Langedijk 
De gemeente was er al mee bezig, zei de burgemeester. Het had nogal moeite gekost de eigenaar te 
traceren in het buitenland. Er wordt snel een start gemaakt met het ontoegankelijk maken van het 
pand. Bij renovatie van het Havenplein wordt dit verder meegenomen.

Motie GroenLinks en CU over groenbeheer
De gemeente vervangt gevarieerde  groenstroken door gras. Dit zou goedkoper zijn in beheer. 
Echter, dit leidt volgens CU en GL tot kapitaalsvernietiging en tot een eentoniger groenmilieu en 
afname van ecologische waarden. 
Gezien de recente en huidige afname van soortenrijkdom, aantallen zoogdieren, vogels en insecten ,
geen verstandige werkwijze
Ook de bezuinigingen van 2016 zijn niet meer urgent.
In een motie van GroenLinks en CU werd opgeroepen de door de raad vastgestelde Ecologische 
Structuurvisie Langedijk weer centraal te stellen bij de uitvoering van het groenbeleid.
Wethouder Rep staat hier positief tegenover en doet voor 28 november onderzoek naar de 
mogelijkheden. o.a. dekking; komt dan met een voorstel terug bij de raad. 
De motie werd dus aangehouden.

Diegenen die willen naluisteren: 
https://bestuur.gemeentelangedijk.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2017/14-november/20:00


